
Referat møde i forældrebestyrelsen 6/6 2023 Børnehuset Kaninbjerget 

Referent: 

Jonas 

 

Intro-runde: 

Julie, har været i bestyrelsen i et års tid. 

Christine, har været i bestyrelsen i tre års tid. 

Christina, har været i bestyrelsen i fem års tid. 

Jennifer, er nyvalgt suppleant 

Mette, har været med i bestyrelsen i et års tid.  

Sussi, har været med repræsentant for vuggestuen i 6-7 års tid. 

Linda har været repræsentant for børnehaven i 3 års tid.  

Jonas er nyvalgt bestyrelsesmedlem. 

Marlene, er nyansat leder. Har været leder for Stubbekøbing Børnehus. Hun har selv haft børn på 

Kaninbjerget.  

 

General trivsel: 

Børnehaven: 

De har haft Side-Run. Det gik virkeligt godt. Børnene synes det var meget sjovt. De løb rundt og fik brændt 

noget krudt af. Der er forskellige temauger fra uge 26 til uge 31.  

Vuggestuen:  

De kører også nogle sommerting, vandleg og en tur med bussen. Der har været en del indkøringer, som har 

taget noget tid. De har lavet en masse forskellige blomster, både med fysiske ting og på vat. Billestuen er 

levet lavet om, så der er et krea-rum, sanse/bibliotek og så et rum til små aktiviteter.  

Der er snart fællesaktivitet, hvor alle ungerne synger sammen og lærer hinanden af kende.  

 

Personale: 

Der er to der er langtidssygemeldt. Man ved ikke, hvornår de kommer tilbage. Vagtplanen er presset, men 

der er fundet løsninger på det. Der mangler en 15-timers stilling. 

Personalet vil gerne have noget mere fællestid, f.eks. åbne legepladser. Tillid og synlighed er nogle ord der 

er blevet nævnt. Ledelsen er i gang med at udarbejde hvordan gør man tingene. Ledelsen er der altid 

minimum en på matriklen.  



Katrine (uglerne) er på vej stille og roligt tilbage. 

Forventningsafstemning: kommer på næste gang.   

 

Drikkedunke: 

Den generelle udfordring er, at folk ikke tager dem med hjem og vasker dem af. Drikke af glas fungerer 

godt. Men på vuggestuen, er de ikke så gode til kopper/glas, når ungerne bruger meget drikkedunk. 

Julie synes, at det er rart at vide, at man ved at børnene har drukket minimum en drikkedunk vand.  

Linda fortæller, at vandautomaten de havde, det fungerede ikke, der var vand ud over det hele.  

Christina vil gerne have, at børnene får dem med rundt over det hele, ellers giver det ikke mening. 

Julie har en bekymring over, at hvis man fjerner drikkedunkene, så peger han muligvis ikke på glas med 

vand. (Han kender sin flaske). 

Vuggestuen skal prøves af, det bliver nok et rullebord, hvor der kommer glas og vandkander, så vi kan se, 

om det er bedre end drikkedunke. Det bliver meldt ud til forældrene, at vi tester det af.  

  

Mælk: det har været nok at fjerne mælken i forhold til økonomien og de tiltag der er gjort.  

Budget: 

- meget stor udgift i vikarer, men det har Malene valgt da det er børnene vi tænker på 

- Soltag er bestilt for 14 dage siden, og er på vej 

- Resten af budgettet ser godt og stabilt ud 

Grød: fast grøddag om mandagen, skal det fortsætte hen over sommeren? 

 

Nettet til sandkasser?? for at katte og andre dyr ikke bruger det som toilet 

 

OBS på fonde: til søg af legetøj og diverse ting til institutionen. Der findes ikke flere puljer, som man kan 

søge i kommunen. 

Underlag på boldbane i BH: det er højt på listen over det næste de gerne vil have fikset. Malene tager fat i 

en som muligvis kan hjælpe med at lave dette. 

 

Planer over møder og arrangementer for året: 

Møder kan ligge inde i dagsordenen, så man har datoerne 

D. 6 September. 17-19 

- tilsyn: de kigger rundt og har en dialog efterfølgende med os. 



- Opfølgningspunkter i forhold til sprogligt arbejde. 

- Malene tænker ikke at vi får skærpet tilsyn 

- vi får mere at vide, når der kommer mere ud 

d. 27 Oktober. Halloween  

D. 7 December. 17-20 + julefrokost med mad og drikke 

- Uglernes afslutning hvor forældrene er med og børnene f.eks. hopper ud af uglerne og ind i skolen. Der 

skal gøres meget mere ud af deres sidste tid i BH, alle er enige i dette.  

 

Julie spørger om begivenheder kan blive lagt ind i aula’s kalender.  

Malene svarer: der skal findes en dato om det kan lade sig gøre, så det ikke bliver en begivenhed man skal 

svare på 

 

 

 

 

 

 

 

Eventuelt: 

Julie spørger: om der er en overgangsperiode til uglerne? 

Marlene svarer, at den 1. april er man i direkte overgang til ugle. 

Bedre kommunikation mellem forældre og personale, b.la. i forhold til ture 

Tro mod ugle konceptet, og hvad man vil opnå i forhold til at det er kommende skolebørn. 

- Uglernes fremtid 

 

Sommerfesten: 

- 2 på hoppeborg 

- 1 på vandperler 

- 3 på ansigtsmaling/tattoo 

- 3 til popcorn og drikkebod  

Ved velkomsten, skal Malene sige at forældrene har et ansvar for deres egne børn, specielt i 

forhold til hoppeborg.  

Priser: 



5 kr. for kaffe og 5 kr. for kage 

Drikkelse: Bestilt 100 æblejuice også er der Cola, zero, faxe og danskvand 10 kr. 

Popcorn er gratis  

Tager imod mobilepay 

Vi mødes: kl. 14 

Der er border og stole til rådighed i BH 

Christina formand laver skilte  

Julie sørger for balloner og helium og pynt 

Vi sørger for at lave kaffe og the når vi kommer kl. 14 

Julie prøver at skaffe murerbaljer til isterninger 

 

 

 

 

 

 


